
Styrelsemöte Örtoftabygdens byalag 

	 protokoll	2023-03-23	

Närvarande:	Christel	Andersen,	Therése	Andersen,	Ylva	Gislén	(sekr)	Jörgen	Mathiasson,	Annika	Nilsson,	
Tommy	Nilsson,	Björn	Strandmark,	Anna	Sönnberger	(ordförande)		

Plats	och	1d:	digitalt	möte,	23	mars,	kl	18.30	

Mötets	öppnande:	 Mötet	öppnades.	

Dagordning:	 Dagordningen	godkändes.	

Justerare:		 Therése	Andersen	&	Christel	Andersen	valdes	Pll	justerare.	

Föregående	protokoll:		 Genomgång	av	föregående	protokoll	(från	möte	23	februari	2023)	som	lades	
Pll	handlingarna.	

Ekonomi	&	medlemsantal:		 Medlemsantalet	nu	uppe	i	83.	Likviditeten	är	god.	
	 	
Årsmöte	15	april:	 Kallelse	är	utskickad	och	publicerad.	ÅrsberäWelsen	är	klar	och	godkänd	av	

styrelsen.	Tommy	skickar	resultatrapport	Pll	Ylva,	som	lägger	in	i	dokumentet	
och	publicerar	på	hemsidan.	Ylva	kollar	också	invalspunkterna	med	
valberedningen	och	lägger	upp	även	dagordning	på	hemsida.	Tommy	ordnar	
bruket	kring	öppning	av	matsalen	under	mötet	samt	köper	25	kanelbullar,	
småkakor	och	kaffe	(kokare	lånar	vi	av	matsalen).	Representanter	från	
arbetsgrupperna	beräWar	om	vad	som	händer	på	respekPve	område	som	de	
närvarande	önskar	diskutera.	

	 	 	
Övrigt:	 Inför	vårfintdagen	är	alla	arbetsuppgi]er	fördelade.		
	 	
	 Joachim	från	Lilla	Harrie	byalag	kommer	se	Pll	aW	bryggan	vid	vindskydden	

lagas	å	det	närmaste.	
	 	
	 Anna	informerar	om	aW	hon	som	privatperson	kommer	lägga	moPon	Pll	

vägföreningens	årsmöte	om	det	fortsaWa	arbetet	med	trafiksäkerhet	i	byarna,	
givet	aW	kommunen	nu	hänskjuter	den	sortens	frågor	Pll	vägföreningarna.	
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	 Christel	informerade	om	senaste	mötet	i	EBR	(Eslövs	kommuns	byalagsråd).	
Diskussionen	handlade	framförallt	om	den	något	oklara	processen	kring	
landsbygdsmiljonen	(svårt	aW	få	insyn	i	hur	den	fortskrider)	samt	om	hur	eW	
eventuellt	bidrag	för	aW	fiberansluta	yWerligare	hushåll	kommer	aW	fungera.	
Björn	och	Christel	kollar	upp	denna	fråga.	

	 Annika	och	Therese	informerade	om	den	fortsaWa	dialogen	med	berörda	
parter	kring	en	eventuell	förlängning	av	åpromenaden	mot	To]aholm.	

	 Therése	har	kollat	med	kyrkan	om	musikundervisning	-	en	ny	kyrkomusiker	är	
på	ingång	och	intresset	för	framPda	kör-	och	orgel/pianoundervisning	är	
noterat.	

Kommande	möte:	 Måndag	15	maj		kl	18.30,	Folkets	hus.	

Mötet	avslutas:		 Ordförande	avslutade	mötet.	

Vid	protokollet	 Justeras:	 	 	

………………………………	 …….……………………………	 …………………………………	 	 	

Ylva	Gislén	 Therése	Anderson	 Christel	Andersen
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